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KKoommiissjjaa    BBuuddżżeettuu,,  FFiinnaannssóóww,,    
  PPllaannoowwaanniiaa  PPrrzzeessttrrzzeennnneeggoo    
      ii  PPoorrzząąddkkuu  PPuubblliicczznneeggoo    
      RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc  

                                                                                                       Waganiec, dnia 22.07.2010 r. 
RG.0063-09/KB/10 
 

Protokół  nr 9/10 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Planowania Przestrzennego  

i Porządku Publicznego odbytego w dniu 22 lipca 2010  roku  

w sali narad  nr 15 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

 
W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji 

Budżetowej Pani Maria Kulińska udział wzięli członkowie Komisji wg. listy obecności 

stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście: Wójt Gminy 
P.Marciniak, Skarbnik Gminy – D.Roszko - lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Przewodnicząca posiedzenia M.Kulińska – o godzinie 800 otworzyła posiedzenie 
Komisji i po powitaniu członków Komisji oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 2 członków Komisji, co wobec składu wynoszącego  
4 członków Komisji przyjętego uchwałą Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Ad.1 

Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zmiany w budżecie gminy na 2010 r. 
3. Sprawy bieżące, korespondencja. 
4. Oświadczenia i komunikaty. 

Członkowie komisji obecni na posiedzeniu nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli 
proponowany porządek posiedzenia. 
Ad.2 

Na zaproszenie Komisji przybył Wójt Gminy i Skarbnik Gminy  
Komisja dokonała analizy proponowanych zmian w budżecie gminy na 2010 r. – 
wyjaśnień udzielała Pani Skarbnik – D.Roszko. 
Uzasadnienie zmian w planie dochodów i wydatków Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
W dziale 600 wydatki po przetargu zostały zaoszczędzone ponad 220 000 zł, zostanie 
dofinansowana kolejne zadanie, modernizacja drogi w Przymuście. 
Również zwiększono środki na zagospodarowanie terenów parkowych w Wagańcu. 
Na wyprawkę szkolną w ramach dotacji celowej otrzymano kwotę 25 392 zł. 
W dziale 900 „Ochrona Środowiska” zwiększono środki o 12 762 zł, na rozpoczęcie 
kolejnego etapu budowy kanalizacji. 
Ad.3 

Sprawy różne: Komisja pytała Pana Wójta o inwestycje ,które są realizowane .  
Wójt- pracę na bieżąco są wykonywane, najlepiej widać zakres robót w Zbrachlinie. 
Ad. 4 
Przewodnicząca Komisji w związku z wyczerpanym porządkiem zamknęła posiedzenie 
– godz.1230 

 

Protokołował:                                                                  Przewodniczący Komisji Budżetowej : 

Maria Kulińska                                                                                  

  Maria Kulińska                                   


